
Les gallines i el desgovern 
 
Els antecedents de l’actual Fira de Novembre els trobem a l’any 1958 quan es 
va celebrar la primera “Feria Avícola”, la qual va començar com un certamen 
avícola i ramader, però poc a poc va anar esdevenint una fira comercial amb 
projecció comarcal. 
 
Aquesta fira indicava als Vilanovins que era l’hora de treure els abrics de 
l’armari, i tothom sortia al carrer. Però durant molts anys la Fira de Novembre 
va deixar de celebrar-se i no va ser fins a l’any 1991 que es va tornar a 
recuperar, gràcies a una iniciativa de la “Jove Cambra”. 
  
La recuperació no hauria estat possible sense la col·laboració de les empreses 
que van trobar la proposta interessant i van decidir exposar-hi. Per aquest 
motiu, des del Grup Municipal de CIU, volem aprofitar aquest escrit per 
manifestar el nostre reconeixement a les empreses que cada any aposten per 
participar en aquesta fira. 
 
És un esdeveniment important per a la ciutat, perquè suposa un aparador dels 
sectors econòmics locals i un bon mitjà de promoció de l’activitat econòmica 
pròpia, per la qual cosa sempre hem estat i estarem disposats a col·laborar per 
millorar el seu funcionament. 
 
En aquest sentit valorem la feina que fan les persones que s’ocupen de 
l’organització, però considerem que la Fira de Novembre està evolucionant per 
inèrcia, però sense uns objectius clars. 
 
Per a nosaltres aquest fet és un exemple més del “desgovern” que pateix la 
nostra ciutat en tots els àmbits. Pel que fa referència a la Fira de Novembre 
creiem que cal establir els seus objectius conjuntament amb la societat civil 
coneixedora del sector i amb experiència, potenciar-la amb nous recursos i 
parlar de l’emplaçament amb els sectors implicats 
 
Així mateix, a nivell general de la ciutat, considerem que és urgent definir els 
paràmetres de desenvolupament, a l’hora que treballar per una millora a fons 
de l’organització municipal i per el  sanejament de les finances municipals. 
 
Només així serà possible conservar la Vilanova i la Geltrú que ens agrada i que 
la gent del Grup Municipal de CIU defensem: una ciutat mediterrània amb 
identitat pròpia. 


